

**Announcement of the Board of Directors meeting results in relation to Ordinary Items**

Bank of Bahrain and Kuwait would like to announce that the Board of Directors Meeting held on 15/2/2020 at 11 am, resolved the following concerning the below mentioned items:

1. Year end 2020 financials as announced earlier and appropriations-Approved by the Board.
2. Reviewing the Bank's Corporate Governance report, adherence to regulatory requirements and other employee and governance related issues. The Board approved the subject with some enhancements.
3. Budget 2021. Approved by the Board.
4. Reviewing some of the Bank policies. Approved by the Board.
5. Digitalization initiatives updates. Noted by the Board.
6. Business continuity exercise report. Noted by the Board.

**نتائج إجتماع مجلس الإدارة بشأن الأمور الاعتيادية**

السادة / بورصة البحرين

يعلن بنك البحرين و الكويت بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه بتاريخ 2021/2/15 م وذلك في تمام الساعة الحادية عشر صباحا ، حيث تم اتخاذ القرار بالنسبة للأمر التالية:

1. النتائج المالية لعام بنهاية عام 2020 و التخصيصات- وافق المجلس على الموضوع
2. مراجعة تقرير حوكمة الشركات والالتزام بالمتطلبات الرقابية و أمور أخرى خاصة بالموظفين و الحوكمة مرجعية بعض اللجان التابعة لمجلس الإدارة- وافق المجلس على الموضوع مع بعض التوجيهات
3. الميزانية التقديرية لعام 2021- وافق المجلس على الموضوع
4. مراجعة بعض السياسات لدى البنك- وافق المجلس على الموضوع
5. متابعة مبادرات الرقمنة لدى البنك- أخذ المجلس علما بالموضوع
6. تقرير استمرارية الأعمال- أخذ المجلس علما بالموضوع

<b>Name</b>	<b>Ahmed A. Qudoos Ahmed</b>	<b>الاسم</b>
<b>Title</b>	<b>Head of Group Corporate Secretariat</b>	<b>المسمى الوظيفي</b>
<b>Company Seal ختم الشركة</b>		<b>Signature التوقيع</b>
		